
7 - zapytanie, XXI sesja Rady Miejskiej, 27 stycznia 2016 r. 

Interpelujący radny: Anna Rożek 

W związku z uchwałą dotyczącą przeniesienia Liceum z ulicy Grottgera, zapytała, jakie 

Miasto ma plany dotyczące zwolnionego budynku. 

(Odpowiedzi udzieliła Z-ca Prezydenta Miasta Krystyna Danilecka-Wojewódzka podczas sesji 

w dniu 27 stycznia 2016 r. - archiwum transmisji obrad) 
 

http://bip.um.slupsk.pl/rada_miejska/interpelacje/24262.html
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